
Zápis ze schůze CVK konané dne 11. 6. 2022 – Český ráj  

 
Přítomni: 
OVK Broumovsko Nováček Karel  přítomen 

OVK Českomoravská vrchovina Kilián Ondra přítomen 

OVK Kokořínsko Cihelna Otto  přítomen 

OVK Hruboskalsko Meier Radek  přítomen 

OVK Jeseníky a Rychlebské hory Abt Lukáš  přítomen 

OVK Jizerské a Lužické hory  Živný Roman  omluven 

OVK Jižní Čechy Jesenský Ján 

zastoupen 

J.Bednářem  

OVK Jižní Morava Weisser Pavel  přítomen 

OVK Labské pískovce Pleticha Jan  přítomen 

OVK Moravské pískovce Skýpala Vladimír přítomen 

OVK Východní Čechy Racek  Tomáš přítomen 

OVK Praha a střední Čechy Tučka Martin přítomen 

OVK Prachov Vlach Tomáš  přítomen 

OVK Severní Morava Bartošek Stanislav  omluven 

OVK Severozápadní Čechy Suchopárek Pavel  přítomen 

OVK Skály na Mužském Waller Petr  omluven 

OVK Tisá Čuba Jan  omluven 

OVK Západní Čechy Janata Petr 

zastoupen 

V.Prokopem 

    

Program: 

 Organizační věci CVK -  systém údržby a možnosti proplácení provedené práce 
                                      -  zapisování provedené údržby  
                          

 Materiál pro rozvoj a údržbu 

 Ochrana přírody – formulář pro hlášení prvovýstupů a jeho ukládání na svazový google disk 
 
 
Předseda CVK Pavel Weisser zahájil schůzi (první po tzv. covidové pauze) a konstatoval, že je 
přítomna nadpoloviční většina členů a tudíž schůze je usnášení schopná. 
 



Organizační věci CVK: 
- Přítomní byli seznámeni se situací ohledně proplácení prací ve skalách při výměně jištění. Vzhledem 
k hledání optimálního řešení této záležitosti, byli jednotliví předsedové OVK seznámeni s variantou 
provádění těchto prací na ŽL, tedy osobami OSVČ. V případě správců, kteří již ŽL mají a jsou ochotni 
výměny fakturovat, svaz finančně přispěje na některé organizační věci spojené s touto agendou, totéž 
by platilo i u nově zřízených ŽL. Předsedové OVK byli požádáni, aby s touto možností seznámili 
jednotlivé správce, v co nejkratší možné době, včetně oznámení výsledku, tzn. kolik správců už má ŽL 
na výškové práce a je ochotno výměny fakturovat, i případné zájemce o zřízení ŽL.   
 
- Dalším bodem byla revize výše odměny za prováděné výměny. Tady byli opět předsedové požádáni 

o vyjádření k ceně jednotlivých úkonů s návrhem na úpravu. 

- Předsedové byli upozorněni na nutnost zapsat provedenou údržbu do svazové databáze. 

- Byl představen nový předseda OVK Broumovsko Karel Nováček, který byl následně jednomyslným 

hlasováním potvrzen v této funkci. 

Materiál pro rozvoj a údržbu: 

- Bylo sděleno, že objednávky materiálu pro rozvoj a údržbu je potřeba objednat prostřednictvím 

jednotného formuláře (bude zaslán do konce října). Následné včasné objednání u dodavatele - firmy 

Singing Rock- ovlivní jeho výslednou cenu, která se vždy upravuje v návaznosti na možnostech 

dodavatelské firmy nakoupit materiál pro výrobu. Materiál se bude objednávat začátkem roku a je 

možná úprava počtu kusů v závislosti na celkovém rozpočtu CVK. 

- Vzhledem k nutnosti evidence pohybu železného materiálu pro údržbu a rozvoj, do jednotlivých 

OVK, budou jednotliví předsedové OVK začátkem kalendářního roku osloveni s žádostí o provedení 

jakési inventury jejich skladu se sledovaným železným materiálem. Příslušná tabulka bude poslána 

koncem roku.  Totéž se bude týkat i elektrického nářadí. 

- Dále byly oznámeny nové ceny jisticích a slaňovacích bodů pro rok 2022. Cena borháků do průměru 

12mm (bez rozdílu délky) je nově 50,- Kč/ks. Cena borháků průměru nad 12mm a kruhů (opět bez 

rozdílu délky) je nově 100,- Kč/ks.    

Ochrana přírody: 

- Vedení CVK sdělilo informaci o vytvoření jednotlivého formuláře pro žádosti o prvovýstupy, který 

budou jednotliví žadatelé o prvovýstup vyplňovat, a bude zřízen účet na svazovém google-disku. Na 

tomto úložišti bude také veden archiv těchto žádostí. 

- V případě, že zamýšlený prvovýstup nebude příslušnou OVK schválen, je potřeba uvést písemný 

důvod. Nikdo si nebude po pár letech pamatovat přesné důvody.  

Zapsal Pavel Weisser, předseda CVK 

 


